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Prawno-polityczne podstawy przyłączenia Krymu do Federacji Rosyjskiej (w świetle 

doktryny rosyjskiej) 

(streszczenie) 

Przedmiotem artykułu jest przedstawienia obecnej w piśmiennictwie rosyjskim argumentacji 

uzasadniającej powrót Krymu do Federacji Rosyjskiej w marcu 2014 roku. Przyłączenie 

Krymu do FR uznawane jest w niej za nadzwyczajną sytuację będącą kontynuacją procesu 

rozpadu ZSRR. Dla uzasadnienia przyłączenia Krymu wysuwane są argumenty historyczne 

związane z bezprawnym przekazaniem Krymu Ukraińskiej SRR w 1954 r. i ograniczaniem 

autonomii krymskiej w niepodległej Ukrainie. Jak też prawo narodów do samostanowienia, 

które w przypadku Krymian zostało wykonane poprzez odłącznie od Ukrainy i przyłączenie 

się do Rosji. 
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Political-legal basics to return Crimea of the Russian Federation  

(in the light of the Russian doctrines) 

(summary) 

The subject of this article is to present the current Russian literature arguments justifying the 

return of the Crimea to the Russian Federation in March 2014 year. Return Crimea to FR it is 

recognized as an extraordinary situation which is a continuation of the process of dissolution 

of the USSR. In order to justify joining the Crimea historical argument put forward are related 

to the illegal transfer of Crimea Ukrainian SSR in 1954 and reduction of the Crimean 

autonomy in independent Ukraine. As well as the right of peoples to self-determination, 

which in the case Crimeans was made by secession from Ukraine and join Russia. 
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Юридическo – политические основы присоединения Крыма к Российской 

Федерации (в свете российской доктрины)  

(pезюме) 

Предметом данной статьи является представление текущих аргументoв русской 

литературы, обосновывающих возвращениe Крыма к Российской Федерации в мартe 



2014 г. Присоединение Крыма к Российской Федерации признается кaк 

исключительнaя ситуация, которая является продолжением процесса распада СССР. 

Чтобы оправдать присоединиться Крымa преставляются историческиe аргументы, 

связанныe с незаконной передачей Крыма УССР в 1954 году и сокращениeм крымской 

автономии в независимой Украине. Как и право народов на самоопределение, которое, 

в случае жителей Крыма было сделано отсоединениeм от Украины и присоединениeм к 

России.     
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